
Geachte heer Korevaar, 

Op 7 augustus 2023 hebben wij uw vragen ontvangen over de vernieuwing en het 
gebruik van Milieustraat Otelaar op grond van artikel 42 van de 
Organisatieverordening van de gemeenteraad. Het antwoord op uw vragen treft u 
hieronder aan.

1. Wat is de status van project vernieuwing milieustraat Otelaar?
Het project bevindt zich in de voorbereidingsfase. 

2. Is het bedrag nog voldoende om het plan te realiseren?
Dat is nog niet met zekerheid te zeggen, mochten er extra kosten gemaakt moeten 
worden dan melden we dit bij de tussenrapportage of we vragen de middelen aan bij 
het MIP 2024 als dat noodzakelijk is. Eind 2023 verwachten wij  het voorlopig ontwerp 
en de investeringsraming af te ronden. 

3. Is het bedrag opgenomen in de programmabegroting 2023?
In de programmabegroting van 2024 wordt het project benoemd en het bijbehorende 
krediet. De kapitaalslasten worden pas meegenomen een jaar na afronding van het 
project. 

4. Wordt het bedrag meerjarig en volledig opgenomen in de ontwerpbegroting van 
2024 en komt deze ten laste van de afvalstoffenheffing?
Ja, op de gebruikelijke wijze worden de kapitaalslasten van de investering voor de 
Milieustraat in 2026 zichtbaar, 1 jaar na afsluiting van de investering. Vanaf dat 
moment worden de lasten meerjarig opgenomen.

5. Op welke wijze stimuleert de gemeente Barneveld hergebruik, reparatie en behoud 
van goederen en het functioneren van de Kringloopcontainer?
Er is een kringloopcontainer op de Milieustraat waar goederen in gezet kunnen worden 
die heel en schoon zijn. Wekelijks wordt de kringloopcontainer leeggehaald en weer 
voor hergebruik aangeboden. De medewerkers van de milieustraat vragen bij de 
pascontrole welke spullen men bij zich heeft om zo ook door te kunnen verwijzen naar 
de kringloopcontainer.
Verder is er in de nieuwe samenwerking rond afval voor verenigingen, scholen en 
kerken mogelijk om een repaircafé te organiseren. Inmiddels vinden er maandelijks 
gemiddeld 2 repaircafés plaats verspreid in de gemeente. In oktober 2023 zal er weer 
een evaluatie plaatsvinden met de deelnemers aan de regeling. Dan kan ook gekeken 
worden hoe we meer aandacht en publiciteit aan de repaircafés kunnen geven als de 
data voor 2024 vast staan. 

6. Zou een circulair ambachtscentrum een idee kunnen zijn of een netwerk waarin 
kringloopwinkels, reparatiewerkplaatsen en milieustraat samenwerken? En wil het 
college met de kringloopwinkels in de gemeente in overleg treden om te onderzoeken 
of samenwerking kan bijdragen tot meer hergebruik en vermindering afval?
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In de plannen voor de nieuwe Milieustraat is rekening gehouden met ruimte voor een 
verzamelmogelijkheid van goederen voor de kringloop en overgebleven 
bouwmaterialen. Op dit moment vindt ook een inventarisatie plaats van de 
kringloopwinkels, rommelmarkten, boeldagen etc. door de gemeente, juist om te kijken 
hoe we een versterking kunnen krijgen van hergebruik van materialen en spullen. 
Hierop wordt specifiek ingegaan voor wat betreft de uitwerking in de nieuwe 
Grondstoffenstrategie in 2024.

 

Met vriendelijke groet,
burgemeester en wethouders,

W. Wieringa             J. van der Tak
secretaris                 burgemeester


